

## Protokoll för styrelsemöte S13/23

### Närvarande

#### Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21
Kontaktor	Axel Andersson	E21
Cafémästare	Fredrik Giang	BME21
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21
Informationschef	Ruth Palm	BME22
Krøgare	Jonna Widstrand	BME21
Øverphøs	Matilda Torén	BME21
Näringslivsordförande	David Dahlin	E22
Entertainer	Otto Mörner	E21
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21
Sexmästare	Klara Sjöblom	BME22
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22

#### Adjungerade

Kårrepresentant	Axel Syrén		Närvarande t.o.m. §11 lämnade under §12
Ordförande emeritus	Robin Bengtsson	E19	Närvarande t.o.m. §11 lämnade under §12
Inköps- och lagechef	Morris Thånell	BME19	Närvarande t.o.m. §11 lämnade under §12
Entertainer emeritus	Erik Wickström	BME19	Närvarande t.o.m. §11 lämnade under §12

### Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**  
Ordförande Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:10.
- §2 Val av mötesordförande** **Beslut**  
Elin Helmersson valdes till mötesordförande.
- §3 Val av mötessekreterare** **Beslut**  
Axel Andersson valdes till mötessekreterare.
- §4 Val av justeringsperson** **Beslut**  
Matilda Torén valdes till justerare.
- §5 Godkännande av tid och sätt** **Beslut**  
Tid och sätt godkändes.
- §6 Adjungeringar** **Beslut**  
Robin Bengtsson och Erik Wickström adjungerades.
- §7 Godkännande av dagordningen** **Beslut**  
Föredragningslistan godkändes i sin helhet.

**§8** Föregående mötesprotokoll **Beslut**

S12 lades till handlingarna.

**§9** Fyllnadsval och entledigande av funktionärer **Beslut**

Mötet beslutade att entlediga Fremja Ekre som studenrandeskyddsombud med likabehandlingsansvar.

*Inga fyllnadsval.*

**§10** Rapporter**A) Utskottsrapporter** **Information**

## Ordförande

Sedan sist har det varit VTM, ordförande har även varit på OK-möte och M-sektionens 60-års jubileum. Ordförande har också undersökt en del frågor som inkommit. Tillsammans med pengamästaren ska ett avtal undertecknas.

## Kontaktor

VTM-protokollet inväntar justering från talman men står för tillfället färdigskrivet. Som en motreaktion till jobbmängden har kontaktoern spenderat en del tid på att automatisera införandet av propositioner, motioner och beslutsuppföljningar från handlingarna till protokollen.

Efter de motioner och propositioner som bifölls har kontaktoern börjat jobba på ändringarna till styrdokumentet. Även en del arbete på testamentet för kontaktoern har gjorts. Processen för utskottshoodies till framtida år är nu färdigställd och nästintill fullständigt automatiserad. En valprocess för poster som väljs utanför sektionens möte håller på att utformas.

## Cafémästeriet

LED-café har sänkt glasspriserna till studentvänligare priser och ser över eventuell expansion. Cafékollegiet har hållit i den stora cafétackfesten, maten var uppskattad. Alla är trötta. M-ordförande har kontaktat cafémästaren för utvärdering och expansion av deras cafémästeri.

## Förvaltningsutskottet

Vi lånade ut grillen till D-sektionens snickerboa i helgen.

## Informationsutskottet

I utskottet har alla jobbat på som vanligt, sedan det senaste mötet har tre kodhackarkvällar hållits, fotografer har fotat till nollegilden, redaktionen arbetar på ett sista HeHE-nummer innan sommaren som designas av undertecknad. Picasso fixar posters med mera, filmare filmade på tandem och phøsets temasläppsfilm är klar.

Förrförraveckan besökte infuchef och vice K-sektionen för att få info om den nya appen de kommer använda för biljettförsäljning och informationsspridning vilket var intressant. Appen fungerar ungefär som Orbi men har mer funktioner och är dessutom billigare, så det kan bli aktuellt att använda om det fungerar bra för K-sek.

## Källarmästeriet



Sedan senaste mötet har källarmästeriet hållt i två gillen, en pubbrunda och ett heureka-gille. På båda eventet var trycket något lägre än beräknat men det har ändå gått förhållandesvis ok.

I övrigt har krøgaren gjort om i iZettle samt deltagit på ett sex-k möte.

#### Nolleutskottet

Sedan det senaste mötet har NollU jobbat mycket med bokningar av lokaler och grönytor. Vi har också haft kontakt med huset angående när vi vill vara i huset under nollningen.

Phøset har suttit med på två sittningsmöten inför 2 intrasektionella sittningar under nollningen och börjat göra detaljplaneringar för många event. Arbetet inför temasläppet håller på förfullt och igår kväll fick phøset för första gången se sin temasläppsfilm.

Phørstärkningen har släppt sitt tema för resten av phøset, det var banger!

#### Näringslivsutskottet

Sedan vårt senaste möte har vi arbetat med följande. Av någon anledning vill många företag planera event till hösten och ENU vet inte riktigt hur vi ska trycka in allt i LP4. Basically common ENU-stuff.

#### Nöjesutskottet

Vice entertainer har äntligen haft Tandem som var mycket lyckat. Fritidsledarna tillsammans med phørstärkarna håll i en ovvefixar-kväll i måndags där alla symaskiner gick sönder efter en timme. Men man fick fika. Vi har haft lite möten om Nollningen och UtEDischo har varit med på ØPK möte.

#### Pengamästare

PengU har bokfört och förberett ansvarsfördelning för PEngviner.

#### Sexmästeriet

Sexmästeriet har fortsatt jobba med planeringen inför temasläppet som sker imorgon. Maten levererades igår och ikväll börjar preppen i Edekvata tillsammans med K6.

Utöver temasläppet har sexmästare och vice sexmästare haft första inledande möten för att planera sektionsöverskridande sittningar på nollningen och i helgen fotades bilder på de olika klädkoderna som ska till nolleguiden.

#### Studierådet

Sedan senaste mötet har studierådet arrangerat specialiseringsminglet. Studenter i E20 och BME20 bjöds in och fick mingla med äldre studenter. Sammantaget blev kvällen mycket lyckad. Efter beslut på VTM är nu även PLED och Inst. representanterna funktionärer inom SRE. Således har dessa närvarat på 2 programledningsmöten sedan sist. På måndag är det pluggkväll med D-sek och anmälnings länken ligger ute! De 80 första som anmäler sig får mat. Mentorsprogrammet planeras för fullt men med få sökande tyvärr. Programmet kan således behöva ställas in ifall inga fler sökande kommer in. Utbildningsbevakaren har hållit i ett grundblocksmöte där vi även fick besök av UI från Teknologkåren.

#### B) Ekonomisk rapport

#### Information

Pengar finns. Det var lite tomt på kontot förra veckan men efter att Teknikfokus ramlade in ser det bra ut.



- C) Kåren informerar **Information**  
Det är tentaperiodfrukost på Teknologkåren varje vardag i nästa vecka.
- D) Omvärldsrapport **Information**  
*Inget hade inkommit från omvärlden.*
- §11 Äskning - kläder till pluggphaddrar **Beslut**  
Mötet beslutade att avslå äskningen i sin helhet.
- §12 Nya riktlinjer - Nytt arbetssätt i styrelsen **Beslut**  
Mötet beslutade att ajournera mötet till 17:00.  
Mötet återupptogs 17:07.  
Axel Andersson yrkade på att stryka andra stycket från 2 *Lyftande av proposition.*  
Mötet beslutade att bifalla Axels yrkande om att stryka stycket.  
Klara yrkade på att stryka "Funktionärssyssla som är vedertagen i och med postbeskrivning kan med rimlig bedömning anses som rutinarbete." från 1 *Rapportering.*  
Mötet beslutade att bifalla Klaras yrkande om att stryka meningen.  
Elin yrkade på att införa "Även stadgarnas §7.4 *Skyldigheter* samt reglementets 6:A *Tillvägagångssätt* bör tas i beaktning av hänsyn till valberedningen." som sista mening i stycke 1 under 1 *Utlysande.*  
Mötet beslutade att bifalla Elins yrkande om att införa meningen.  
Mötet beslutade att anta de framvaskade riktlinjerna.
- §13 Nästa styrelsemöte **Beslut**  
Mötet beslutade att skjuta på beslutet tills nästa termin närmar sig.
- §14 Beslutsuppföljning **Beslut**  
*Inga beslut följdes upp.*
- §15 Övrigt **Diskussion**  
Mötet beslutade att återgå till §9  
Mötet beslutade att entlediga Nora Öhlin som källarmästare.  
Mötet beslutade att fortsätta till §16.
- §16 OFMA **Beslut**  
Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 18:45.

---

Elin Helmersson  
*Mötesordförande*

---

Axel Andersson  
*Mötessekreterare*

---

Matilda Torén  
*Justerare*